
Stukje penningmeester 

 
Het kan nog net; een stukje over mijzelf  in de Nieuwsbrief. De Algemene Ledenvergadering van 23 

april 2012 zal mijn laatste ALV zijn als penningmeester van de Loopgroep Houten.  

 

Nog niet iedereen zal mij veel gezien hebben. Vanwege mijn werk als exportmanager Rusland bij een 

bloemenexporteur, zit ik zo af en toe in het buitenland, maar zijn er ook een paar drukke perioden in 

de bloemenexport (zoals recentelijk Valentijnsdag en Vrouwendag), waardoor de trainingsavonden 

niet haalbaar is. Ook een druk gezinsleven, 3 kinderen van 1,5 tot 8 jaar en allen zeer sportief, houden 

me soms weg van de trainingsavond.  

 

Het aantal jaren dat ik penningmeester ben geweest en ook de ledenadministratie heb bijgehouden, heb 

ik met plezier gedaan. Ik was nog niet lang lid van de vereniging toen ik me aangemeld heb bij het 

bestuur voor een functie. Het leek mij een leuke manier om de vereniging en leden beter te leren 

kennen. Hoewel ik het met plezier gedaan heb, is het goed om weer andere leden de kans te geven om 

iets binnen of voor de vereniging te doen. De vereniging ooit is opgezet door een aantal gezamenlijke 

enthousiaste lopers met als doel te ‘lopen’. Toch zullen de laatste jaren er ook lopers lid zijn geworden 

om andere mensen binnen het groeiende Houten te leren kennen en de gezelligheid van een vereniging 

als stimulans voor het lopen zoeken.  

 

Het huidige bestuur is het afgelopen jaar begonnen met een aantal veranderingen door te voeren, zoals 

ook het beginnen van een Nieuwsbrief, om de vereniging weer vorm te geven en alle leden bij de 

Loopgroep te betrekken. Het penningmeesterschap is voor mij een leuke manier geweest om andere 

leden te leren kennen. Ik kan deelname aan het Bestuur of Evenementencommissie van harte 

aanbevelen. 

 

Brenda Kuiper, 23 maart 2012 

 

 


